
V KS Komandant Stane

Kriza mladinske
organizacije

Minilo je dobro leto in pol od takrat, ko
se je KS Konnandanta Staneta z referendu-
mom preoblikovala v tri manjše KS, zaradi
večje možnosti neposrednega odločanja in
udeležbe v delegatskem sistemu, S tem se
je do takrat enotna mladinska organizacija
preoblikovala v tri OO ZSMS, njihovo delo
pa je začela usklajevati koordinacija. Do te
delitve je OO ZSMS delovala dokaj dobro,
ustanovljene so bile mnoge komisije, kot so
športna, kulturna COP, pohodna, marksistič-
x\i krožek, foto krožek.

Kmalu po tem pa je začelo delo vseh treh
na novo ustanovljenih OO zastajati in po
slabem letu dni je popolnoma usahnilo. Ko-
fnu 1D sedaj pripisati?

Eden najvažnejših problemov v novi or-
ganiziranosti je bila zagolovo razdrobljenost
— odločanje na več nivojih. Vse konkretne
akcije so se začele v samem koordinacij-
skein svetu in se prek OO prenašale v same
hišne aktive mladine, k.jer so se šele začele
izvajati. Tako je.bilo potrebno za vsako ma-
lenkosl sklicati od koordinacije pa tja do
OO in končno še hišne aktive. Temu je sle-
dilo neskončno število sej, debat, razprav ...,
čas pa je tekel. Da pa je to tako teklo, je
bil glavni vzrok v sami nesamostojnosti 0 0
in pa verjetno tudi. v mladosti in neizkuše-
nosti samih vodstev OO in njihovih članov
prcdsedstva. Nalo so se pojaviU še večji
problemi, ki so pa razredčili vodstva. Pred-
sedniki so odšli na služenje vojaškega roka,
doslej aktivni mladinci so.se umaknili iz
OO v zasebno .življenje po večletnem zclo

aktivnem delu v mladinski organizaciji — z
eno besedo, zamenjala se je generacija.

Nekaj bo sedaj vsekakor potrebno nare-
diti. In na tem se je v resnici začelo delali.
Prišli so novi, mladi Ijudje, ki mislijo vse
skupaj ponovno postaviti na noge — že tret-
jič. Lahko jim verjamemo!

Potrebna bo večja pomoč in sodelovanje z
drugimi DPO, pridobiti mlade komuniste za
delo v mladinski organizaciji, ki so se uspo-
sabljali za delo z mladimi prav tako kot
mladi delegati iz 0 0 na seminarju, ki ga je
organizirala KMKS pri OK ZSMS Ljubljana-
Šiška.

Kako se bo pa to v resnici obrestovalo,
bomo videli in slišali, kajti na seminarju ni-
so ostali le pri besedah.

Marjan Ošlaj


